

**Economics and the Mathematical Methods. 2013-2021**

ISSN 0424-7388

URL - <http://emm.jes.su>

All right reserved

Issue 4 Volume 49. 2013

# **WAYS OF ENSURING SOCIAL, ENVIRONMENTAL AND ECONOMIC SAFETY OF SOCIETY DEVELOPMENT**

**Alexander Gusev**

## **Abstract**

The ways of ensuring social and environmental and economic safety of society development by creating conditions for competitiveness of renewable sources of energy and organic farming are considered. Restriction to low-carbon economy and organic farming described. Possible ways to overcome these problems outlined. Approaches to the definition of efficiency of renew-able sources of energy and organic farming proposed.

**Keywords list (en):** renewable sources of energy, organic farming, safety, competitiveness, economic losses of environment pollution damage

**Date of publication:** 01.10.2013

## **Citation link:**

Gusev A. WAYS OF ENSURING SOCIAL, ENVIRONMENTAL AND ECONOMIC SAFETY OF SOCIETY DEVELOPMENT // Economics and the Mathematical Methods. – 2013. – V. 49. – Issue 4 C. 57-61 [Electronic resource]. URL: <https://emm.jes.su/s042473880000616-6-1-ru-382/> (circulation date: 06.03.2021).

# ПУТИ ОБЕСПЕЧЕНИЯ СОЦИО-ЭКОЛОГО- ЭКОНОМИЧЕСКОЙ БЕЗОПАСНОСТИ ОБЩЕСТВЕННОГО РАЗВИТИЯ

Гусев Александр Александрович

## Аннотация

Рассмотрены пути обеспечения социо-эколого-экономической безопасности общественного развития на основе создания условий конкурентоспособности как возобновляемых источников энергии, так и органического земледелия. Показаны препятствия при формировании низкоуглеродной экономики и органического земледелия. Намечены пути их преодоления. Предложены подходы к определению эффективности возобновляемых источников энергии и органического земледелия.

**Ключевые слова:** возобновляемые источники энергии, органическое земледелие, безопасность, конкурентоспособность, экономический ущерб от экологических нарушений

**Дата публикации:** 01.10.2013

## Ссылка для цитирования:

Гусев А. А. ПУТИ ОБЕСПЕЧЕНИЯ СОЦИО-ЭКОЛОГО-ЭКОНОМИЧЕСКОЙ БЕЗОПАСНОСТИ ОБЩЕСТВЕННОГО РАЗВИТИЯ // Экономика и математические методы. – 2013. – Т. 49. – Выпуск № 4 С. 57-61 [Электронный ресурс]. URL: <https://emm.jes.su/s042473880000616-6-1-ru-382/> (дата обращения: 06.03.2021).